
 

 

 

 

 

 

  

 
 

FAU høstmøte 2023 

Huseby skole 

Referat 

Representert: 6a, 6c, 1c, 5c, 5a, 5b, 3d, 1b, 2c, 1d, 3c, 7c, 3b, 7a, 4c, 2b, 4a, 1a, 4b, 7d. 

 

1. Rektor har ordet 

Litt om de yngste barna: 

Det er en del barn som ikke finner plassen sin i systemene. Mange ekstrapersoner inne i klassene våre – 

20 assistenter i farta.  

AKS: Alle tilbakemeldinger om AKS kan nå gå til skolen. Rektor har personalansvar for disse nå. Mange 

assistenter jobber både på AKS og på skolen. AKS har en løsere form, og det kan nok hende reglene 

brytes oftere der enn på skolen, men vi vil vite det likevel. 

Om de eldre barna: 

Det er en ungdomskultur som starter tidligere og tidligere. Hovedproblemet er at barn etablerer seg på 

sosiale medier tidligere og tidligere. Barn har stort sett ikke tak i mobilene sine på skolen, men dette 

skjer på ettermiddagen – krenkinger, utestengninger på sosiale medier – og så tar de det med seg på 

skolen. På sosiale medier skjer det ting som ikke er greit – barna opplever ting som ikke er greit. 

Innspill: Er det mulig å få inn foredragsholdere som kan noe om dette? 

Rektor: En god idé, men det er også viktig at de voksne setter av tid og snakker med barna sine.  

Bursdager, Halloween – det skal ikke være barn på skolen som ikke er inkludert i disse gruppene. Kan 

gå ut brev fra FAU om at på Huseby skole skal alle ha noen å være sammen med. Alle skal med sier vi 

på Huseby. Vi må jobbe for dette sammen. Disse tingene kan vi jobbe tett sammen om. Dersom ikke 

alle har det godt på skolen får de ikke tatt potensialet sitt fullt ut. 

 

2. Info til FAU-representanter 

Foreldrenes Arbeidsutvalg (FAU) er foreldrenes talerør inn mot skolen og skolens ledelse. Består av en 

foreldrerepresentant fra hver klasse. FAU-representanter velges for to år av gangen, men inntak av 1. 

klasse som kun velges for ett år. Valg av representant i 1. klasse, 2. klasse, 4. klasse, 6. klasse.  

To FAU-møter i løpet av skoleåret, ett på høsten og ett før sommeren. Her besluttes fokusområdene og 

disponering av økonomiske midler FAU disponerer.  

FAU er arrangør av 17. mai på skolen, hvor inntektene går i FAU. Det er 4. klasse som står for 

gjennomføring av arrangementet. 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

  

 
 

3. Godkjenning av regnskap og budsjett 

Resultat 2022/2023 

 

 

Innspill: Hva er status på Trivselslederprogrammet? FAU-styret sjekker opp. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  Resultat 2022/23 Budsjett 2022/23 

      

Inntekter     

17-mai 81 295 kr 80 000 kr 

Renteinnteker   30 kr 

Sponsormidler Hvorfor det?   5 000 kr 

Kafe Hvorfor det?    3 000 kr 

Sum inntekter 81 295 kr 88 030 kr 

      

Utgifter     

17-mai −27 144 kr −35 200 kr 

Aktivitetsutstyr −6 193 kr −21 000 kr 

Omkostninger −228 kr −200 kr 

Reflekskampanjen −4 225 kr −6 000 kr 

Hvorfor Det?   −20 000 kr 

Trivselsleder programmet   −10 000 kr 

Skidag −9 000 kr   

Bordtennisbord −37 675 kr −34 000 kr 

Sum utgifter −84 464 kr −126 400 kr 

      

Resultat 2022/23 −3 170 kr −38 370 kr 

      

Egenkapital 1/8-2023 132 791 kr 97 577 kr 

 



 

 

 

 

  

 
 

Budsjett 2023/2024 

17. mai blir i byen i 2024.  

 

 

Innspill til budsjettet 

Forslag om å legge inn budsjettpost for eventuelle foredragsholdere.  

Aktuell tematikk inkluderer sosiale medier og trygt og godt læringsmiljø. 

Kom opp flere tips om aktører med gratis materiale: 

- Politiet 

- Telenor «Bruk hodet!» 

- Medietilsynet 

- Helsesøster har kanskje noe opplegg? 

Kom også opp et spørsmål om kursing til barna. Flere støtter dette forslaget. 

FAU-styret følger opp dette punktet.  

 

Aktivitetsutstyr 

Alle klassene får kr. 500,- for å kjøpe utstyr. Det er FAU-representanten sitt ansvar å kjøpe inn ønsket 

utstyr.  

Hot tips: Sjekk med læreren hva klassen trenger før du kjøper inn! 

  

Inntekter     

17-mai 70 000 kr   

Kafe "Hvorfor det?) 5 000 kr   

Nye - Sponsormidler "Hvorfor det?" 10 000 kr   

Sum inntekter 85 000 kr   

      

Utgifter     

17-mai −25 000 kr   

Aktivitetsutstyr -8 000 kr 500 per klasse 

Omkostninger −300 kr   

Reflekskampanjen −4 000 kr   

Hvorfor det? −26 500 kr   

Skidag −9 000 kr   

Representasjon −1 000 kr   

Bordtennisbord −15 000 kr   

Sum utgifter −88 800 kr   

      

Resultat 2023/24 -3 800 kr   

 



 

 

 

 

  

 
 

3. Valg av styremedlem 

Linn Forberg 1A stilte og ble valgt. 

Applaus! 

 

4. Hvorfor det? 

Forskerutstilling for barn 3.-7. trinn. Arrangeres på Huseby skole i regi av AKS og FAU. 

Tid og sted: 18. november 2023 på Persbråten vgs. 

Barna kan jobbe med forskningen på AKS. 

Barna skal presentere forskningen sin på utstillingen.  

Vi trenger dommere. Kommer forslag til flere navn. Arbeidsgruppen følger opp. 

 

5. Reflekskampanjen 

Alle elevene skal ha på seg refleks. Læreren teller opp antall poeng per klasse hver dag. Den klassen 

med flest poeng får kinobilletter i skoletiden. Delt inn i to nivåer: 

1.-3. trinn 

4.-7. trinn 

Nye gruppemedlemmer: Tonje H. Skjelbostad 5A, Hege T. Magnus 5B og Marie Skajaa Sandgren 7B.  

 

6. Sikker skolevei 

Generelt en ganske trafikkert skolevei for mange. Er det interesse for å lage en arbeidsgruppe om 

denne tematikken? 

Hjertesone: Initiativ mellom NAF og noen skoler. Har diskutert sonen ved butikken. Har ikke skjedd så 

mye mer enn at kommunen har satt opp mer lys og merking.  

Var tidligere en skolepatrulje, bestående av elever fra 6. klasse som passet på ved 

fotgjengeroverganger. Dette ble avskaffet. Ved noen andre skoler gjøres dette av foreldrene.  

Nye gruppemedlemmer: Tina Bay Adamsen 1D & Victoria Krogsæter 5C. 

 

7. Digital hverdag 

Marie presenterte .ppt om digital hverdag. Tre punkter på agendaen:  

1. Bruk av læringsbrett i undervisningen i småskolen 

2. Mobilfri skole 

3. Potensielle foredrag innen tematikken: 

Digital læring i småskolen: Hva gjør det med hjernens utvikling? Hva vet vi, hva tror vi? Hva er positivt, 

hva er negativt?  

 



 

 

 

 

  

 
 

Sosiale Medier: Hvordan fungerer sosiale medier egentlig? Hvordan påvirker det barna og ungdommene 

våre? Hva skal vi foreldre være bevisst på? 

 

Det er stor forskjell på opplevelsen til foreldre. Er vanskelig å komme med konkrete ønsker som gjelder 

alle.  

Gruppen utforsker videre. 

Nytt gruppemedlem: Linn Forberg 1A 

 

8. Annet 

Kom innspill om at FAU kan følge opp situasjonen med AKS. Foreldre oppfordres til å ta kontakt ved 

forhold de er misfornøyd med. 

FAU-styret følger opp. 


